
Ušivosti v naših
vrtcih skoraj ni več

Ze pred časom so se pri nas pojavile uši. Napadle so čiste in
nečiste glave otrok. Nastal je splošen preplah. Uši so nas našle
povsem nepripravjene, saj jih mnogi sploh nismo poznali, tisti
pa, ki so jih na glavah svojih otrok odkrili, so o tem trdovratno
molčali. To je bila pač nadloga, ki navadno spremlja nečistočo
Ijudi. Uši dobiti je bilo zato »sramotno.« A prav zato so imele
uši čudovite možnosti nadaljevati svojo pot z glave na glavo.
Ker pa je v vrtcih teh glav veliko, je bilo tudi uši kai kmalu zelo
veliko.

Kolektivi vrtcev smo se s problemom resno spoprijeli. Naša
naloga je bila prepričati starše o nujnosti sprotnega odkrivanja
m javljanja ušivosti in s tem preprečevanjaširjenja le-te. Vsa-
kodnevno smo nekaj mesecev pregledovali glave vseh otrok in
o stanju obveščali sanitarno inšpekcijo. Povezali smo se tudi z
otroškim dispanzerjem Moste, ki nam je posredoval navodila
za razuševanje. Navodilo smo posredovali tudi vsem staršem in
pričeli sodelovati. Bilo je učinkovito!

Med otroki vrtcev v naši občini uši skoraj ni več. Danes vsak
od naših staršev ve, DA UŠI DOBITI NI SRAMOTNO DA
PA JE SRAMOTNO, ČE JIH NE SKUŠAMO ODPRAV-
LJATI.

LJUDJE SO OSVEŠČENI IN UPAMO, DA SO PROTI
TAKI OSVEŠČENOSTI TUDI UŠI BREZ MOČI.
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